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Product Hawaii Salt black – Black Lava 1-2 mm 

Deutsch Hawaii Salz schwarz – Black Lava 1-2 mm 

Nederlands Hawaii Zout Lava Zwart 1-2 mm 

Latin Hawaii sal nigrum 

Country of Origin Hawaii 

Article Number / Artikelnummer 30150 

Issue date / Ausgabedatum 1-11-2019 

Reference Code / Referenznummer 20211027 

Control Body Number NL-BIO-01 

HS-Code 25010091 

 

Körnung:   1,0 - 2,0 mm 

Verpackung:   18,14 kg im PE-Karton 

Zutaten:   Meersalz, Aktivkohle 

Lagerung:   Kohl, trocken und lichtgeschützt lagern 

Feuchtigkeitsgehalt:  ca. 0,5 % 

Verwendung:   Dekorsalz (nicht zum Verzehr geeignet) 

 
Beschreibung: 

 

Salze haben auf Hawaii, genau wie in vielen anderen Kulturen, eine lange Tradition. Für die Hawaiianer ist Salz ein wesentlicher 

Bestandteil zur Erreichung des inneren Gleichgewichts. Es unterstützt den natürlichen Fluss des Lebens und symbolisiert tiefe 

Verbundenheit mit der Natur. Die verschiedenen Hawaiisalze mit lhren markanten Farben spiegeln die Farben des Landes wieder 

- Schwarz für die Vulkanischen Ursprünge, rot für die allgegenwärtige heilige Alaea Erde und for Freiheit, grün für die üppige 

Vegetation und weiß for das Wasser, welches die lnseln und die schneebedeckten Bergspitzen umgibt. 

Hawaiisalz ist mit seiner schwarzen Farbe schon optisch etwas ganz besonderes. Es entsteht auf der lnsel Molokai, indem gefiltertes 

Pazifik-Wasser mittels Sonnenenergie verdunstet wird. Die so gewonnenen Salzkristalle werden mit einem Mineralien-Extrakt 

vermischt. Schwarzes Hawaiisalz entsteht durch den Zusatz von hoch reiner Aktivkohle. 
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Grain size:   1.0 - 2.0 mm 

Packaging:   18.14 kg in PE carton 

Ingredients:   Sea salt, activated carbon 

Storage:   Store in a cool, dry place protected from light 

Moisture content:  approx. 0.5% 
Usage:    Decorative salt (not suitable for consumption) 

 
Description: 

 

Salts have a long tradition in Hawaii, just like in many other cultures. For the Hawaiians, salt is an essential component in achieving 

inner balance. It supports the natural flow of life and symbolizes a deep connection with nature. The different Hawaiian salts with 

their distinctive colours reflect the colours of the country - black for the volcanic origins, red for the ever-present holy Alaea earth 

and for freedom, green for the lush vegetation and white for the water that surrounds the islands and the snow-capped mountain 

peaks. 

Hawaiian salt with its black colour is something very special visually. It is produced on the island of Molokai by evaporating filtered 

Pacific water using solar energy. The salt crystals obtained in this way are mixed with a mineral extract. Black Hawaiian salt is 

produced by the addition of high-purity activated carbon. 

 

Zusammensetzung: 

 
Chemischer Befund: Messwert Einheit 
Natriumchlorid k.A. g/100g 

Sulfat 0,36 g/100g 

Schwefel 1140 mg/kg 

Chlorid 60,0 g/100g 

Calcium 0,097 g/100g 

Magnesium 0,15 g/100g 

Kalium 0,071 g/100g 

Natrium 39,0 g/100g 

 

Composition of the salt: 

 
Chemical result: measured value entity 
sodium chloride k.A. g/100g 

sulphate 0,36 g/100g 

sulphur 1140 mg/kg 

chloride 60,0 g/100g 

calcium 0,097 g/100g 

magnesium 0,15 g/100g 

potassium 0,071 g/100g 

sodium 39,0 g/100g 

 

 

http://www.vehgroshop.nl/

